

calling all women* scientists!

where? wo?

Washingtonplatz
Berlin Hauptbahnhof/
Berlin Central Station

when? wann?

25.06.2022, 14:00 - 17:00

soapbox
science
berlin



are you a woman* (cis or trans), queer or non-binary person in science?

if so, then soapbox science is for you! we want to give you the opportunity to present your work to the public and to increase the visibility of women* in science. if you want to join us and take your science to the streets, apply to be a speaker now!

bist du eine frau* (cis oder trans), queer oder eine nichtbinäre person in der wissenschaft?

wenn ja, dann bist du bei soapbox science genau richtig! wir geben dir die möglichkeit deine wissenschaft an öffentlichen orten zu präsentieren und erhöhen damit die sichtbarkeit von frauen* in der wissenschaft. möchtest du dich uns anschliessen und deine wissenschaft auf die strasse bringen? dann bewirb dich jetzt!

apply now
(by 28.02.2022)

soapboxscience.org

*including cis or trans women, queer and non-binary persons and underrepresented groups including, but not limited to, black, indigenous and people of colour and people with disabilities

*inkl. cis oder trans frauen, queer und nichtbinärer personen sowie unterrepräsentierter gruppen inkl. jedoch nicht begrenzt auf black, indigenous und people of colour sowie menschen mit behinderung

soapboxscience.berlin@gmail.com

facebook

[@soapboxscienceberlin](https://www.facebook.com/soapboxscienceberlin)

twitter

[@berlin_soapbox](https://twitter.com/berlin_soapbox)

instagram

[@soapboxscience.berlin](https://www.instagram.com/soapboxscience.berlin)

